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  Protokół  nr XIX/07 
 
z obrad XIX sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 20 grudnia  2007 roku  
w godzinach  1100    - 1407    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 22 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności              
w załączeniu do protokółu).  W sesji nie uczestniczył radny Tomasz Makowski. 
  
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 

1) zmian w budżecie miasta na 2007 rok, 
2) utworzenia rachunku dochodów własnych w Miejskim Ośrodku Sportu                      

i Rekreacji w Ełku, 
3) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XLII/367/06 Rady Miasta Ełku z dnia                 

21 lutego 2006r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta Ełk, 

4) gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi przedmiot własności i 
przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta Ełku, 

5) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu zwanego „EŁK – Kilińskiego – Targowa”, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Miasta Ełku, 

7) uchwalenia budżetu miasta Ełku na 2008 rok. 
 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Oświadczenia i wolne wnioski.  
8. Zakończenie obrad. 

 
Do punktu –1- 

Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich 

zebranych i otworzył XIX sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność 
obrad.    
  
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił                      
o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XVIII/07 z dnia 11 grudnia             
2007 roku. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar 
Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XVIII/07 z dnia 11 grudnia             
2007 roku bez zastrzeżeń.       

 
Do punktu –3- 

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poinformował, że 
radny Konrad Siemienkiewicz wyraził chęć pracy w komisjach; Komisji Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku oraz w Komisji Budżetowej i Rozwoju 
Gospodarczego. Został przygotowany projekt uchwały w tej sprawie. 
Zaproponował uzupełnić porządek obrad o podpunkt 6) w punkcie 5 z tematem – 
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Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 
stałych Komisji Rady Miasta Ełku.  
   Radni nie wnieśli  zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poddał pod 
głosowanie uzupełnienie porządku obrad o wyżej zacytowany projekt uchwały; 
21 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni uzupełnili porządek obrad zgodnie             
z propozycją Przewodniczącego RM. 
 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowskii zapytał, 
czy są inne wnioski lub uwagi do przedłożonej wcześniej radnym propozycji 
porządku obrad. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta Waldemar 
Pieńkowski poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad,                      
z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku; 21 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni przyjęli porządek 
posiedzenia jak wyżej.   

 
 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia       
5 grudnia 2007 r. do 14 grudnia 2007 r. , w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  

Nie zgłoszono uwag do przestawionej informacji. 
  
Do punktu –5- 

1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok,                      
w załączeniu do protokołu. 

  Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz omówił zmiany w budżecie miasta  
łącznie z autopoprawkami  przedłożonymi radnym na piśmie. Pan Prezydent  
wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie 
opinii przez komisje: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie w części 
dot. oświaty. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej z Komisją  
Mienia  Komunalnego wyrażono pozytywną opinię do zaproponowanych zmian   
w budżecie. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęły 
pieniądze na promenadę w wys. 304 tys. zł. Zaproponował autopoprawkę – 
zmianę klasyfikacji w dz. 926 rozdz. 92525 § 6299 na § 6339.  
 Nie zgłoszono formalnych wniosków. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki;                      
22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę Nr XIX/171/07 w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 
rok. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
  

*  *  * 
2)  Projekt uchwały w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych                      
w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ełku, w załączeniu do protokołu. 
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 Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie 
opinii przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej z Komisją  
Mienia  Komunalnego wyrażono pozytywną opinię do projektu uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 Nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej;  18 głosami „za”, przy  1 głosie „przeciw”             
i 3 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XIX/172/07 w sprawie 
utworzenia rachunku dochodów własnych w Miejskim Ośrodku Sportu                  
i Rekreacji w Ełku. Uchwała  w załączeniu do protokołu.  
 

 *   *   * 
3) Projekt uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XLII/367/06 
Rady Miasta Ełku z dnia 21 lutego 2006r. w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Ełk,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały. Jako 
autopoprawkę zgłosił, aby w § 1 pkt 3 wyraz nieodpłatnego zamienić na 
bezpłatnego. Następnie  wniósł o podjęcie uchwały.  
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego 
R.Baranowski poinformował, że  że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Budżetowej z Komisją  Mienia  Komunalnego wyrażono pozytywną opinię do 
projektu uchwały.  
 Nie podjęto dyskusji.  
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw” i 
0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr XIX/173/07             
w sprawie  wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XLII/367/06 Rady Miasta Ełku 
z dnia 21 lutego 2006r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                 
i porządku na terenie Miasta Ełk.   Uchwała  w załączeniu do protokołu.     
 

*   *    * 
4) Projekt uchwały w sprawie gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 
przedmiot własności i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta Ełku,                
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie 
uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego 
R.Baranowski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej              
z Komisją  Mienia  Komunalnego wyrażono pozytywną opinię do projektu 
uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
 Nie  wniesiono zastrzeżeń. 
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 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”             
i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XIX/174/07 w sprawie 
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi przedmiot własności                
i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta Ełku. Uchwała                      
w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
5) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu zwanego „EŁK – Kilińskiego – 
Targowa”,   w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie 
opinii przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej z Komisją  
Mienia  Komunalnego wyrażono pozytywną opinię do projektu uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pienkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały    w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XIX/175/07  w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu zwanego „EŁK – Kilińskiego – Targowa”.  Uchwała  w załączeniu do 
protokołu.  

*    *    * 
 
6) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 
stałych Komisji Rady Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że wpłynął 
wniosek radnego K.Siemienkiewicza o wpisanie  do składu osobowego Komisji 
Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego oraz do składu osobowego Komisji 
Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku. Odczytał projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pienkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały    w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XIX/176/07 zmieniającą uchwałę 
w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Ełku. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 

*   *   * 
7) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ełku na 2008 rok,          
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt budżetu miasta na              
2008 rok. Poinformował, że dochody budżetu gminy planowane są  w wysokości 
129 183 765 zł.  Wydatki budżetu gminy w wysokości 137 786 777 zł. 
Deficyt budżetu gminy w wysokości 8 603 012 zł, zostanie pokryty przychodami  
pochodzącymi z  zaciągniętego kredytu  i wolnych środków z lat ubiegłych, jako 
nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy, 
wynikającej z rozliczenia kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Pan Prezydent 
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dodał, że projekt budżetu szczegółowo omawiany był na posiedzeniach 
poszczególnych komisji. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie 
opinii przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
omówił wnioski jakie wpłynęły do komisji. Dodał, że większość wniosków 
Prezydent Miasta  uwzględnił. Poinformował, że Komisja wyraziła pozytywna 
opinię do przedłożonego projektu budżetu miasta na 2008 rok. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na 
2008 rok w części dot. oświaty. 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2008 rok. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na 
2008 rok w dziale dot. ochrony zdrowia. 
 Wywiązała sie dyskusja.  
 Radny R.Baranowski podniósł kwestię promocji miasta i zaplanowanych 
środków w tej pozycji. Zdaniem radnego zaproponowane środki w kwocie                
850 tys. zł są zbyt wysokie. Zgłosił wniosek, aby w rozdz. 75075 § 4300                      
z promocji miasta zdjąć kwotę 500 tys. zł. Kwota ta pomniejszy deficyt 
budżetowy. Niniejszą propozycję zgłosił jako formalny wniosek. 
 Radny W.Kwiatkowski zwrócił uwagę na dz. 710 rozdział 71095 § 750, 
gdzie zmniejsza się o kwotę 300 tys. zł, a to na wniosek radnych, którzy 
wnioskowali do Prezydenta Miasta, aby obniżył stawkę bazową czynszu z 3 zł na 
2,80 zł. W związku z bardzo złym stanem technicznym budynków komunalnych, 
radny wnioskował, aby Prezydent Miasta jednak powrócił do stawki 3 zł/m2. 
Wówczas można będzie więcej przeznaczyć środków na remont, np. klatek 
schodowych. W efekcie wyjaśnień Prezydenta Miasta i Naczelnika Wydziału MK 
radny wycofał wniosek. 
 Radny T.Przekop zawnioskował wykreślić w zadaniach MOSiR 
wprowadzenie realizacji automatycznej opłaty parkingowej przy Pływalni 
Miejskiej. Proponowana kwota na ten cel w wysokości 50 tys. zł niech pozostanie                
w zadaniach MOSiR.  
 Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 
głosowanie zgłoszone wnioski: 

1) wniosek zgłoszony przez radnego R.Baranowskiego wyżej zacytowany, 
radni odrzucili w głosowaniu; „za” głosowało 5, przeciw 16, wstrzymało się 
od głosu 1. 

2) wniosek radnego T.Przekopa radni przyjęli głosując; „za” głosowało 10, 
przeciw 8, wsztrymało się od głosu 4. 

 Następnie Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ełku na 2008 rok;                   
22 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie 
„za” radni podjęli Uchwałę Nr XIX/177/07 w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta Ełku na 2008 rok. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz podziękował radnym za uchwalenie 
budżetu miasta na rok 2008. 
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Do punktu -6- 
 Radnego Krzysztofa Wilczyńskiego cieszy fakt, że w budżecie roku 2008 
przeznaczono większą kwotę na wydatki inwestycyjne w mieście. Niemniej radny 
apeluje, aby przy podziale rezerwy budżetowej przewidzieć środki na 
modernizację i remonty infrastruktury drogowej. Radny zwrócił uwagę, iż 
zaplanowane w budżecie roku 2008 środki na ten cel są mniejsze niż 
wydatkowana kwota w roku 2007.  Radny zwraca się  z prośbą, aby w styczniu 
dokonać weryfikacji zadań zaplanowanych w tej dziedzinie.  
Kolejny temat poruszony dot. budownictwa mieszkaniowego komunalnego. 
Radny zwraca się do Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa               
i Porządku, aby  w I kwartale 2008 roku na komisji zająć się kompleksowo 
tematem. Do Prezydenta Miasta zwrócił się z prośbą o przygotowanie materiałów 
na ten temat.  
 
Do punktu -7- 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar  Pieńkowski poinformował, że 
ustalił   i  zaproponował terminy sesji w roku 2008. Radni tę propozycję otrzymali. 
Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie zastrzeżeń. 
W związku z brakiem uwag  Przewodniczący Rady Miasta Waldemar  
Pieńkowski uznał, że przedstawiony terminarz sesji zostaje zatwierdzony i będzie 
w roku 2008 obowiązywał.  
 
 Radny Tomasz Bińczak podziękował za ustawienie dwóch znaków B-5,           
w związku ze zgłoszoną interpelacją na ostatniej sesji.  
  
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedź na 
zgłoszoną  interpelację radnego K.Wilczyńskiego. Przyznał, że na modernizację  
i infrastrukturę drogową  w mieście powinno przeznaczyć się większe środki.             
W przyszłym roku,  w miarę posiadanych środków będą zwiększane . W zakresie 
mieszkalnictwa komunalnego, Pan Prezydent przypomniał, że w dniu dzisiejszym 
została podjęta uchwała w sprawie gospodarowania nieruchomościami 
stanowiącymi przedmiot własności  i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy 
Miasta Ełku. Uchwałą tą, wprowadza się między innymi zwiększenie o 5% 
bonifikaty przy sprzedaży najemcom mieszkań komunalnych i bonifikata ta 
będzie wynosiła nie 85%, a 90%. Najemca mieszkania będzie miał możliwość 
wykupienia mieszkania za 10% wartości. Powinno to zachęcić mieszkańców do 
wykupu mieszkań. Mieszkańcy, którzy wykupują mieszkania lepiej  o nie dbają. 
 
 Radna W.Paczkowska zwróciła się do członków Komisji Oświaty, Kultury           
i Rodziny   z prośbą, aby po zakończeniu sesji zebrali się na krótkie posiedzenie 
komisji. 
   
Do punktu -8- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta 
Waldemar  Pienkowski zamknął obrady XIX sesji Rady Miasta w dniu  20 grudnia 
2007 roku   o godzinie 1407 . 
 
Protokołowała:  
                  Przewodniczący Rady Miasta 
Elżbieta Liziewska 
                  Waldemar Paweł Pieńkowski 


